



ዜና ፡ መግኘጫ ፡፡

ኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ ለኢትዮጵያ ፡ ሕዝብ ፡ አሻሽሎ ፡ ያቀረበው ፡-

ሥልጡን ሕዝባዊ ፡ የመሸጋገሪያ ፡ መንግሥት ፡

ሀገራዊ ፡ ቅያሰ ።

ኸለላ ፡ ክለላ ፡

መስከረም ፡ 25 ፡ ቀን ፡ 2016 ፡ ዓ.ም. ፡ ይፋ ፡ ወጣ ።

ለንደን ፡ መስከረም ፡ 25 ፡ ቀን ፡ 2016 ፡ ዓ.ም. ።

"ሥልጡን ሕዝባዊ ፡ የመሸጋገሪያ ፡ መንግሥት ፡ ሀገራዊ ፡ ቅያሰ ።" የተሠኘው ፡ ይህ ፡ ሰነድ ፡

ኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ ለመሰላዊ ፡ የኢትዮጵያ ፡ ሕዝብ ፡ ያቀረበው ፡ ኢትዮጵያ ፡ ዛሬ ፡ ከምትገኝበት ፡ ካጥፈው ፡ የኢ.ፌ.ዴ.ሪ. ፡ የውንብድና ፡ ቅሬታ ፡ ይዘት ፡ ወጥታ ፡ ወደ ፡ ሥልጡን ሕዝባዊ ፡ የርትዕ ፡ ኸነትነት ፡ (የርትዕ ፡ መንግሥትነት) ፡ የምትሸጋገርበትን ፡ መንገድ ፡ የሚያመለክት ፡ ሀገራዊ ፡ ቅያሰ ፡ ነው ።

የመገናኛው ፡ ክለላ ፡ ሚያዝያ ፡ 21 ፡ ቀን ፡ 2015 ፡ ዓ.ም. ፡ ይፋ ፡ ከወጣ ፡ ወዲህ ፡ የኢ.ፌ.ዴ.ሪ. ፡ የውንብድና ፡ ቅሬታ ፡ ይዘት ፡ በኢትዮጵያ ፡ ሕዝብ ፡ ላይ ፡ የለየለትን ፡ ጦርነት ፡ በማወጃ ፡ አጠቃላይን ፡ የሀገሪቱን ፡ ኸነታ ፡ ፈጽሞ ፡ ለውጦታል ፤ በኢትዮጵያ ፡ ሕዝብ ፡ አንጻርም ፡ በጠላትነት ፡ ቆሟል ። በዚህ ፡ ምክንያት ፡ የኢ.ፌ.ዴ.ሪ. ፡ የውንብድና ፡ ቅሬታ ፡ ይዘት ፡ ሰላማዊውን ፡ የመሸጋገሪያ ፡ መንግሥት ፡ ምሥረታ ፡ ኸደት ፡ ለዘለቄታው ፡ መቃወሙ ፡ ተረጋግጧል ።

"ሥልጡን ሕዝባዊ ፡ የመሸጋገሪያ ፡ መንግሥት ፡ ሀገራዊ ፡ ቅያሰ ።" የተሠኘው ፡ ይህ ፡ የኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ የመፍትሔ ፡ ሐሳብ ፡ የሰፈረበት ፡ ሰነድ ፡

- የኢ.ፌ.ዴ.ሪ. ፡ የውንብድና ፡ ቅሬታ ፡ ይዘት ፡ በኢትዮጵያ ፡ ሕዝብ ፡ አንጻር ፡ ያሳየውን ፡ የጠላትነት ፡ አቋም ፡ ከማገናዘብ ፡ እና ፡ ተገቢውን ፡ ምላሽ ፡ ከመስጠቱ ፡ ጋራ ፡
- ከተቆርቋሪዎች ፡ ኢትዮጵያውያን ፡ አባላት ፡ እና ፡ ደጋፊዎች ፡ ዘንድ ፡ ለኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ የደረሱ ፡ የማሻሻያ ፡ ሐሳቦችን ፡ መርምሮ ፡ ጠቃሚዎች ፡ የመሰሉትንም ፡ በማከል ፡

ሰነዱን ፡ አዘምኖ ፡ በኸለላ ፡ ክለላ ፡ ለሀገራዊ ፡ ውይይት ፡ እና ፡ ክንዋኔ ፡ አቅርቦታል ።

ሰነዱን ፡ ከኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ መርበብ ፡ ከ ፡- www.slттunhzb.net መቅዳት ፡ ይቻላል ።

ሰነዱ ፡ በመላ ፡ ኢትዮጵያ ፡ በእየከተማው ፡ በእየገጠሩ ፡ በእየቀበሌው ፡ በእየጭቃው ፡ እንዲዳረስ ፡ እና ፡ መላው ፡ ሕዝብ ፡ መክሮበት ፡ እደገኛ ፡ ስምምነት ፡ ላይ ፡ እንዲደርስ ፡ ኸላችኹ ፡ እንድትተባበሩን ፡ በታላቅ ፡ አክብሮት ፡ ዳግመኛ ፡ ዐደራ ፡ እንላለን ።

የጊዜያዊ ፡ ፈጻሚ ፡ ምክር ፡ ጽሕፈት ፡ ቤት ፡

ኢ.ሀ.ሥ.አ. ።



www.slттunhzb.net

shl@ttomar.net



የኢትዮጵያውያን ሀገራዊ ጋልጦ-ጓሕዝባዊ ኮንድኑት ።
ETHIOPIANS' CITIZEN DEMOCRATIC UNION

ዜመ_አ.-1_20160125_አንግሊዝኛ

PRESS RELEASE

[English translation of the Amharic original]

A Revised "National Road Map for a Democratic Transitional Government"

presented to the Ethiopian people by the **E.C.D.U.**

Version 2 released on 06th October 2023 A.D.

London, 06th October 2023.

The document entitled :

"National Road Map for a Democratic Transitional Government" is one which the **E.C.D.U.** has presented to the entire Ethiopian people, with the aim of freeing Ethiopia from the harmful grips of the current unlawful F.D.R.E. remnant régime, and transitioning her towards a democratic State of Right.

The first version of the document was made public on 16th April 2023 A.D.; the unlawful F.D.R.E. remnant régime has since demonstrated its enmity towards Ethiopia by waging a full-fledged war against the Ethiopian people, thereby changing completely the context in which the country is now found. In so doing, the unlawful F.D.R.E. remnant régime has confirmed its definitive refusal to participate in any peaceful process of establishment of a transitional government for Ethiopia.

The document entitled ***"National Road Map for a Democratic Transitional Government"*** which contains details of the **E.C.D.U.**'s peaceful solution, is now updated:

- to reflect the hostile stance the unlawful F.D.R.E. remnant régime holds vis-à-vis the Ethiopian people together with the appropriate response;
- as well as to integrate those valuable comments and suggestions received since, from the **E.C.D.U.**'s membership and supporters.



www.slттunhzb.net

shl@ttomar.net

This second updated version of the document is now released for the same purposes of national dialogue and implementation.

The document is available for download from E.C.D.U.'s official web-site:

www.slттunhzb.net

We, once again, respectfully request the cooperation of all in making sure that the document reaches each and every urban and rural area, each and every parish and ward across the whole of Ethiopia, so that the entire population debate over it and come to a salutary consensus ❖

**Secretariat of the Provisional Executive Council,
E.C.D.U.**



www.slttunhzb.net

shl@ttomar.net



የኢትዮጵያውያን ህገጤ : ህዝብ-ደሞክራሲያዊ ስንደቲት ::
UNION CITOYENNE DÉMOCRATIQUE DES ÉTHIOPiens

ዜመ_ኢ.-1_20160125_ፈረንሳይኛ

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

[traduction française de l'original en amharique]

"Une feuille-de-route nationale pour un gouvernement démocratique de transition" mise à jour et présentée au peuple éthiopien par l'U.C.D.E.

Deuxième version du document publiée le 06 octobre 2023 A.D.

Londres, le 06 octobre 2023.

Le document intitulé :

"feuille-de-route nationale pour un gouvernement démocratique de transition" est celui que l'U.C.D.E. a présenté à l'ensemble du peuple éthiopien, avec l'objectif de libérer l'Éthiopie de l'emprise néfaste du régime résiduaire illégitime R.F.D.E., et de la conduire vers un État de Droit démocratique.

La première version du document a été rendue publique dès le 16 avril 2023 A.D. ; le régime résiduaire illégitime R.F.D.E. a depuis démontré son hostilité vis-à-vis du peuple éthiopien en menant contre lui une guerre ouverte, transformant ainsi le contexte dans lequel le pays se trouve. Ce faisant, le régime résiduaire illégitime R.F.D.E. a confirmé de manière définitive son refus de participer à tout processus pacifique d'établissement d'un gouvernement de transition en Éthiopie.

La **"feuille-de-route nationale pour un gouvernement démocratique de transition"** détaillant la solution de paix suggérée par l'U.C.D.E., est maintenant mise à jour :

- pour refléter d'une part l'attitude hostile du régime résiduaire illégitime R.F.D.E. à l'encontre du peuple éthiopien ainsi que la riposte qui convient ;
- et d'autre part, pour intégrer, parmi les commentaires et suggestions reçus des



www.slттunhzb.net

shl@ttomar.net

adhérents et sympathisants de l'U.C.D.E., ceux jugés utiles.

Ce document mis à jour est maintenant rendu public une seconde fois pour le même objectif de dialogue national et de mise en application.

Le document est disponible à partir du site officiel de l'U.C.D.E. :

www.slттunhzb.net

Afin que ce document parvienne dans toutes les villes et campagnes, dans tous les quartiers et toutes les communes à travers l'Éthiopie, et que la population l'ayant débattu, parvienne à un consensus salubre, nous prions encore une fois avec le plus grand respect la coopération de tous et toutes à cet effet ❖

**Secrétariat du Conseil Exécutif Provisoire,
U.C.D.E.**